
Protokół Nr XLI  

 zwyczajnej sesji Rady Gminy Cegłów 

pod przewodnictwem Przewodniczącej Rady Gminy Pani Teodory Wójcik 

w dniu 13 lutego 2014 r. 

 
Stan Rady – 15 radnych 

Obecnych – 13 radnych 

W Sesji z Urzędu Gminy uczestniczyli: 

1.Pan Marcin Uchman – Wójt Gminy Cegłów 

2. Pan Dariusz Uchman – Zastępca Wójta 

3. Pani Milena Dąbrowska – Skarbnik Gminy 

4. Pani Kinga Łoniewska – Sekretarz Gminy 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o wyłożeniu protokołu z XL zwyczajnej sesji Rady Gminy Cegłów. 

4. Informacja Wójta o realizacji zadań bieżących, 

5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Rady Gminy o pracach w okresie   

międzysesyjnym, 

6. Sprawozdania Przewodniczących Komisji z pracy Komisji za 2013 rok, 

7. Sprawozdanie Gminnej Komisji Rozwiazywania Problemów Alkoholowych i 

Przeciwdziałania Narkomanii za 2013 r. 

8. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Cegłów na 2014r, 

2) w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Cegłów na 

2014 rok, 

3) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Cegłów na 2014rok, 

4) w sprawie uchwalenia Gminnego programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2014r i Przeciwdziałania Narkomani, 

5) w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania na lata 2014-2020, 

6) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Cegłów. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Sprawy bieżące. 

11. Przyjęcie protokołu z XL zwyczajnej  sesji Rady Gminy Cegłów. 

12. Zamknięcie obrad.  

Ad. 1 

Przewodnicząca otworzyła obrady XLI sesji Rady Gminy, powitała wszystkich zebranych 

oraz przedstawiła proponowany porządek obrad.   

 

 

 

 

 



Ad. 2 

Przewodnicząca zwróciła się z prośbą do radnych, aby wprowadzić do porządku obrad jako 

pkt. 7 sprawozdanie z pracy Rady Gminy za 2013 r., gdyż omyłkowo nie został wprowadzony 

do porządku. 

Przystąpiono do głosowania za wprowadzeniem poprawki zaproponowanej przez 

Przewodniczącą.  

Głosowało 13 radnych. Przyjęto jednogłośnie. 

Następnie przystąpiono do głosowania za przyjęciem porządku obrad z poprawką 

zaproponowaną przez Przewodniczącą Rady Gminy. 

Głosowało 13 radnych. Przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 3 

Przewodnicząca poinformowała o wyłożeniu protokołu z XL sesji Rady Gminy.  

 

Ad. 4 

Następnie poprosiła Wójta o przedstawienie informacji z realizacji zadań bieżących. 

Wójt przedstawił prezentację: 

- informatyzacja Urzędu Gminy – została położona sieć informatyczna, uruchomione zostały 

serwery, stacje robocze oraz komputery dla pracowników urzędu, zamontowano 8 kamer.  

Zaangażowanie prac przekroczyło 50%. Wójt nadmienił, że zadanie to zostało dofinansowane 

ze środków unijnych  w wysokości 85% w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Mazowieckiego. 

- złożony został wniosek na rekultywację składowiska odpadów. Złożono go wspólnie z 

Gminą Latowicz, aby uzyskać więcej punktów i zajęliśmy pierwsze miejsce na liście 

rankingowej. Wartość to 800 tys. Zł razem z Latowiczem, a kwota dofinansowania to ok. 622 

tys. Zł., czyli też 85% wartości zadania. Z tym, że ok. 40% tej kwoty to nasze składowisko, a 

60% to składowisko w Latowiczu. Występują jednak problemy z uzyskaniem pozwolenia na 

zamknięcie składowiska, dlatego będziemy prowadzić rozmowy w kierunku przekazania w 

zarządzanie składowiska podmiotowi prywatnemu. 

- złożony został wniosek na Podstawowe usługi dla gospodarki i ludności wiejskiej, tj. 

kanalizacja i wodociąg dla miejscowości Cegłów i ulic, dla których mieliśmy pozwolenia na 

budowę oraz drugi na kanalizacje w miejscowości Rudnik i wodociąg w Wiciejowie, ale tutaj 

tego pozwolenia jeszcze nie mamy.  Okaże się pewnie w okolicach- kanalizacja i wodociąg 

osiedli w Cegłowie, tj. ul. Spokojna i widok 

- koszty odśnieżania wyniosły 11 581,60 zł – usługi zewnętrzne, 9 tys. zł – paliwo gminne 

- informacja dla mieszkańców, że ze środków GKRPAiPN na razie, a złożony zostanie 

wniosek do Ministerstwa, także może się uda pozyska na ten cel środki. Radca prawny będzie 

przyjmował w pierwszy i trzeci poniedziałek miesiąca w godz. 16.00 – 18.00. 

- złożony został wniosek Biblioteka Plus w ramach, którego powstałaby czytelnia, wartość 

projektu to 622 tys. zł i to co cieszy, że jako wkład własny liczy się również działka, więc 

koszt wyniósłby ok. 60 tys. zł 

- złożony został wniosek z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych na drogę Posiadały – 

Rososz, z Urzędu marszałkowskiego możemy liczyć na kwotę od 50 – 80 tys. zł, jednak są to 

wartości kosztorysowe. 

- narodziny pierwszego dziecka z terenu Gminy Cegłów w 2014 r. Była to Antosia Bartnicka, 

która urodziła się 2 stycznia w Warszawie. Wójt dodał, że konkurs trwa od 3 lat i była to 

trzecia dziewczynka, a po raz pierwszy nie była to mieszkanka Mieni. 

 

Ad.5 

Przewodnicząca Komisji Oświaty p. Jolanta Leszczyńska stwierdziła, że komisja odbyła 

posiedzenie 6 lutego, a w porządku obrad znalazła się: analiza gminnego programu 

rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii na 2014 r., 



sprawozdanie z działalności  Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 

Przeciwdziałania Narkomanii , opracowanie planu pracy komisji na 2014 r. oraz program 

osłonowy w zakresie dożywiania, który przedstawiła p. Katarzyna Korzeń, kierownik GOPS. 

W sprawach różnych wybrano zastępcę przewodniczącej oraz wybrano wariant rozbudowy 

przedszkola oraz rozważono koncepcję rozbudowy hali sportowej w Cegłowie. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Sebastian Trojanowski poinformował, że na posiedzeniu 

w dniu 10 lutego opracowano plan pracy komisji oraz rozpatrzono skargę p. Marka 

Waleckiego, gdzie stanowisko zostanie odczytane przy stosownej uchwale. Dodał, że są 

złożone 2 pisma w celu wyjaśnienia sytuacji w sprawie kontroli SPZOZ. 

Przewodniczący Komisji Inwestycji poinformował, że komisja obradowała 2 razy. 9 stycznia 

było to posiedzenie wyjazdowe w celu zwiedzania hal sportowych w Dębem Wielkim oraz 

wypracowano plan pracy komisji na 2014 r. Drugie spotkanie wspólnie z Komisją Finansów 3 

lutego, gdzie został dopięty temat aktualizacji Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego. 

Komisja Rolnictwa spotkała się wspólnie z Komisją Finansów i Inwestycji. Opracowano plan 

pracy komisji na 2014 r. oraz dokonano analizy budowy hali sportowej w Cegłowie. 

Komisja Finansów spotkała się wspólnie z Komisją Inwestycji i Rolnictwa. Posiedzenie 

prowadził radny Walas. 

 

Ad. 6 

/Sprawozdania z prac poszczególnych komisji w załączeniu./ 

/Sprawozdanie z pracy Rady Gminy w załączeniu./ 

 

Ad. 7 

/Sprawozdanie w załączeniu./  

 

Ad. 8 

Przewodnicząca poinformowała, że przechodzimy do pakietu uchwałowego: 

1) W sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Cegłów na 2014 r. 

Pani Skarbnik omówiła zmiany zgodnie z załącznikami do uchwały. 

Po omówieniu radny Walas stwierdził, że w nazwie inwestycji w załączniku nr 2 brakuje 

kanalizowania Pełczanki, a znalazła się ul. Leśna.  

Wójt stwierdził, że jest to oczywista pomyłka, ale prosi o jej skorygowanie autopoprawką 

Wójta. 

Następnie radny Walas odczytał pozytywną opinię komisji odnośnie zakupu samochodu dla 

OSP Cegłów. 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały z autopoprawką Wójta. 

Głosowało 13 radnych. Przyjęto jednogłośnie. 

Uchwała została podjęta. 

2) w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Cegłów  

na 2014 r. 

Przewodnicząca odczytała treść uchwały, następnie poprosiła Przewodniczących Komisji o 

odczytanie wypracowanych planów pracy. 

Następnie przystąpiono do głosowania. 

Głosowało 13 radnych. Przyjęto jednogłośnie. 

Uchwała została podjęta. 

3) W sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Cegłów na 2014 r. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała plan pracy, następnie przystąpiono do głosowania. 

Głosowało 13 radnych. Przyjęto jednogłośnie. 

Uchwała została podjęta. 

 

Przewodnicząca ogłosiła przerwę. 



Po przerwie wznowiono obrady. Obecnych 12 radnych. Salę obrad opuścił radny Jerzy 

Murawski. 

4) W sprawie uchwalenia Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii 

Program omówiła p. Jadwiga Kaczorek, następnie p. Jolanta Leszczyńska odczytała 

pozytywną opinię komisji i przystąpiono do głosowania. 

Głosowało 12 radnych obecnych na sali. Przyjęto jednogłośnie. 

Uchwała została podjęta. 

5) W sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania na lata 2014-2020, 

Projekt uchwały omówiła p. Katarzyna Korzeń, następnie p. Jolanta Leszczyńska odczytała 

pozytywną opinię komisji i przystąpiono do głosowania. 

Głosowało 12 radnych obecnych na Sali. Przyjęto jednogłośnie. 

Uchwała została podjęta. 

6) W sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

Przewodnicząca odczytała treść projektu uchwały i dodała, że załącznikiem do uchwały jest 

opinia komisji rewizyjnej, którą odczytał Przewodniczący Komisji. Komisja w toku 

wyjaśnień uznała skargę za bezzasadną, natomiast rozstrzygnięcie tej sprawy odbędzie się na 

drodze sądowej. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o zadawanie pytań. Po stwierdzeniu ich braku 

przystąpiono do głosowania za oddaleniem skargi. 

Głosowało 12 radnych. 

 

Uchwała została podjęta.  

 

Ad.9 

Pani Zofia Redek poinformowała, że złożyła pismo 10 stycznia i nie otrzymała na nie 

odpowiedzi. Pismo dotyczyło wypadku w Zespole Szkolnym w Cegłowie. Pani sołtys 

zapytała dlaczego nie została udzielona pomoc i dlaczego sprawę „zamieciono pod dywan”? 

Wójt poinformował, że sprawa nie jest zamiatana pod dywan, gdyż Wójt wystąpił do P. 

Dyrektor o pisemne wyjaśnienia oraz do firmy RM-MEDITRANS w Siedlcach z prośbą o 

wyjaśnienie procedur obowiązujących w tego typu wypadkach. Wójt dodał, że sprawą się 

zajął i odpowiedź na pewno zostanie udzielona.  

 

Ad. 10 

W sprawach różnych Wójt zapoznał zebranych z koncepcją budowy hali sportowej oraz 

wariantami rozbudowy przedszkola. Wójt podkreślił, że zaczyna konsultacje w sprawie tych  

2 inwestycji. 

Poruszono również kwestie wyjazdu radnych i sołtysów do Kępic – Gminy partnerskiej.   

 

Ad. 11 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem protokołu z XL zwyczajnej sesji Rady Gminy. 

Głosowało 11 radnych. Przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad.12 

Przewodnicząca zamknęła obrady XLI sesji Rady Gminy. 

 

Obrady zakończono o godz. 17.30 

 
Protokołowała:        Przewodnicząca Rady Gminy 

Małgorzata Podobas      (-) mgr inż. Teodora Wójcik 


